
Sastamalan kaupunki  9/24 Pöytäkirja
Liikunta- ja nuorisopalvelut
Asemakatu 9
38210 Sastamala
Nuorisovaltuuston kokous

Asia: Nuorisovaltuuston kokous
Aika: 
Paikka: Pääkirjasto, Vintti

Kokoukseen kutsutut: 

Halme Elli
Heinisuo Lumi, tiedotusvastaava
Joensuu Petrus
Kallio Aatos
Kasper Nieminen, sihteeri
Koivuniemi Justiina
Laaninen Tuomas, etänä
Mattila Aino, poissa
Murtojärvi Sofia
Naatula Lotta
Nykvist Eevertti
Nykvist Frida
Ollila Anna-Liisa, puheenjohtaja
Pajala Iiro 
Passi Annika
Virtanen Jesse
Heinonen Vilja 
Hiedanmaa Sofia

Kaivanto Ada, varajäsen
Matikainen Julia, varajäsen
Partanen Iina, varajäsen

Yli-Perttula Jenni, vastaava nuorisotyöntekijä
Aho Maria, nuorisotyöntekijä, etänä

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 16.16

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Puheenjohtajiston päätösehdotus: Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
Valtuuston päätös: Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi nimenhuudolla.



Iiro Pajala saapui ajassa 16.17.

3. Asialistan hyväksyminen 

Puheenjohtajiston päätösehdotus: Hyväksytään asialista.
Valtuuston päätös: Hyväksyttiin asialista. 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Edellisessä kokouksessa pöytäkirjan tarkastajina toimivat Jesse Virtanen ja Vilja 
Heinonen. 
Puheenjohtaja ehdottaa aakkosjärjestyksessä seuraaviksi pöytäkirjantarkastajiksi Elli 
Halmetta ja Lumi Heinisuota.

Nuorisovaltuuston päätös:
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Elli Halme ja Lumi Heinisuo.

5. Lautakuntien ja muiden edustuspaikkojen kuulumiset 

Nuorisohallituksen ehdotus:
Kuullaan terveiset yhteisesti nuorisovaltuuston kokouksessa ja merkitään tiedoksi 
saaduksi. 

Kaupunginvaltuusto: Valitsivat uuden kaupunginhallituksen. 
Kaupunginhallitus: Puhuivat uimahallista.
Sivistyslautakunta: Suunnitteluasioita, sisäinen valvonta, sijaiset, lukion 
opetussuunnitelman muutos, mouhijärven yhtenäiskoulun kalustaminen.
Ympäristölautakunta: Puhuivat aurinkovoimalasta. 
Tekninen lautakunta: Puhuivat teknisen toimialan investoinneista ja talousarviosta 
2025.
Sastamalan Vesi: talousarvio.
Työryhmien kuulumiset: Tiedotustiimi ei ole kokoustanut.

Nuorisovaltuuston päätös:  Kuultiin edustuspaikkojen kuulumiset.

6. Jäsenyys 

Nuorisohallituksen esitys: Aino Mattila siirtyy jäsenestä varajäseneksi 
henkilökohtaisista syistä. 

Nuorisovaltuuston päätös: Aino Mattila siirtyy jäsenestä varajäseneksi.

7. Kunnanhallituksen kokoukset



Nuorisohallituksen esitys: Kunnanhallituksen kokouksissa voisi käydä joskus 
varajäsen, jotta vakijäsen pääsisi nuorisovaltuuston kokouksiin.

Nuorisovaltuuston päätös: Keskusteltiin asiasta.

8. Pöytäkirjan tarkastus

Nuorisohallituksen esitys: Pöytäkirjan tarkastuksiin tarkkuutta kaikilta. Pöytäkirjan 
tarkastuksen jälkeen pöytäkirjassa ei tulisi olla enää virheitä.

Nuorisovaltuuston päätös: Keskusteltiin asiasta.

9. Sykerock työvuorot

Nuorisohallituksen esitys: Käydään läpi Sykerock-tapahtuman työvuorot.

Nuorisovaltuuston päätös: Käytiin Sykerock työvuorot läpi.

10. Sykerock perjantai

Nuorisohallituksen esitys: Käydään läpi Sykerock-tapahtumaa edeltävän perjantain 
työtehtävät- ja vuorot.

Nuorisovaltuuston päätös: Käytiin läpi.

11. Oppilaskuntayhteistyö

Nuorisohallituksen esitys: Käydään läpi miten nuvan ja koulujen yhteistyö sujuu.

Nuorisovaltuuston päätös: Yhteistyö ei ole vielä lähtenyt käyntiin. Koulujen edustajat 
alkavat tekemään yhteistyötä säännöllisesti.

12. Sykerock työryhmät

Nuorisohallituksen esitys: Käydään läpi Sykerock-työryhmien tilannekatsaukset.

Nuorisovaltuuston päätös: Käytiin läpi Sykerockin järjestämisen tilanne.

13.  Muut asiat 

Nuorisohallituksen esitys: 

- Mitä nuva toivoo pikkujouluihin?
porkkanat reippaille
leikkejä jee
ruoaksi: piparit + glögi, mutakakku, jotain suolasta (jenni hoitaa)
vettä kengässä



- Perusopetuksen tuntijaot - rehtori toivoo nuorten kommentteja /Jenni

- Sofia Hiedanmaasta tulee varsinainen jäsen Aino Mattilan siirtyessä 
varajäseneksi. 

- Nuorisohallitus esittää nuorisovaltuustolle, että pidetään seuraavassa 
kokouksessa keskustelutuokio pienryhmissä nuvan toimintatavoista.

- Laitetaan ensi kokouksen asialistalle kysely “millainen olisi tulevaisuuden 
Sastamala”.

Nuorisovaltuuston päätös: Käsiteltiin muut asiat läpi. Keskusteltiin 
nuorisovaltuuston pikkujoulujen sisällöstä ja tarjoiluista. Käytiin läpi perusopetuksen 
tuntijaot ja nuorisovaltuusto antoi kommentteja siihen. Päätettiin, että Sofia 
Hiedanmaasta tulee nuorisovaltuuston varsinainen jäsen Aino Mattilan siirtyessä 
varajäseneksi. Keskusteltiin pienryhmissä nuorisovaltuustolaisten käytöksestä ja 
kerättiin yhteen ohjeita, miten nuorisovaltuutettu edustaa itseään ja käyttäytyy 
nuorisovaltuuston edustustehtävissä. Päätettiin, että seuraavassa kokouksessa 
asialistalle laitetaan nuorisovaltuuston kysely “millainen olisi tulevaisuuden 
Sastamala”.

14. Tiedotettavat asiat

Nuorisovaltuuston päätös: Ei ollut tiedotettavia asioita.
 

15.  Seuraava kokous
Nuha 25.11
Nuva 9.12

16.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 17.26


